
      Nieuwsbrief DES                                            

Hierbij sturen wij  de actuele nieuwsbrief April 2021 met informatie over lopende zaken in en 

rond het dorp. 

 

Aan inwoners van Zevenhuizen,  

Excuus het heeft even geduurd deze eerste Nieuwsbrief van 2021. Niet dat we stil zitten. We 

hebben inmiddels al 3 online vergaderingen gevoerd. 

Om nu te zeggen dat het went, nee…  Maar het is wel noodzakelijk om met elkaar in overleg te 

blijven. 

En dan zijn het ook vergaderingen die alleen over de ingebrachte onderwerpen gaan, wat 

missen we het “gewone sociale” gesprek. 

We kijken uit naar weer een “echte” vergadering in het Verenigingsgebouw waarbij onder het 

genot van een kop  koffie de formele dorpszaken bespreken en net zo belangrijk de informele 

zaken.  

Laten we dus hopen op een mooie zomer waarbij corona minder ons leven we bepaalt en we 

elkaar weer zullen treffen in het dorp. 

Onderstaand willen we jullie puntsgewijs bijpraten over de zaken die ons en het dorp 

bezighouden. 

  

Jaarvergadering/ bestuur 

De jaarvergadering van DES stond gepland op 21 april, gezien de huidige maatregelen is dit nog 

niet mogelijk. 

De nieuwe datum die we gesteld hebben is 16 juni. De laatste jaarvergadering van DES in het 

Verenigingsgebouw. 

 

Anja Mellema en Jelle Lammers hebben te kennen gegeven na het aflopen van hun 1ste termijn 

deze niet te willen verlengen. We zijn dus op zoek naar 2 nieuwe bestuursleden. 

Wie wil samen met Henk, Trijn, Ilonka, Gert Jan en Luuk een bijdrage leveren om de belangen 

van het dorp te vertegenwoordigen en te behartigen. 

U kunt zich aanmelden bij 1 van de bestuursleden of via dorpsbelangendes@gmail.com.  

Twijfel je en wil je eerst meer weten wat we allemaal doen dan kun je ook vragen om nadere 

informatie/gesprek. 
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Vlaggen 

De 7huuster vlaggen zijn verkrijgbaar bij Ter Veld in de winkel , bij Luuk Aalders (Oudestreek 

36) of via de mail dorpsbelangendes@gmail.com. Actuele prijzen staan op onze site. 

  

Onderzoek bodemdaling en stijging Langelo 

De IMG heeft de resultaten van het onderzoek diepe bodemdaling en stijging gepubliceerd. Als 

u de link. aanklikt kunt u het rapport lezen. 

Het onderzoek had betrekking op de gebieden die weliswaar binnen 6 km van Langelo liggen 

maar buiten de invloedsfeer van het aardbevingsgebied. 

Consequenties van het rapport moeten nog worden uitgewerkt. 

Op dit moment lijkt er nog steeds sprake te zijn van willekeur in het wel /niet toekennen van 

schade en de hoogte van de bedragen. We proberen hier opheldering over te krijgen 

  

Fietspad Kokswijk 

Op dit moment is men nog bezig met het terrein van de kerk wat nodig is om het fietspad te 

realiseren, kijken of er sprake is van bodemvervuiling. 

De Gemeente gaat ervan uit dat april zal worden gestart met de werkzaamheden. 

  

“Juweeltjes” kruisingen Bremerweg - Veldstreek en Oude wijk – Veldstreek 

Tot onze verrassing en die van de aanliggende buurtverenigingen is de gemeente spontaan 

begonnen met het plaatsen van deze verkeersremmende maatregelen en daarmee veiliger 

maken van deze kruisingen.  Aanliggende buurtverenigingen hebben een brief van de 

gemeente gekregen ( moet nog)met uitleg over hoe en wat, en dat het niet volgens de 

afgesproken planning is verlopen. 

  

Contributie 

Niet alle leden die hun contributie contant betalen hebben dit al betaald. Wilt u dit alsnog 

doen. 

We gaan de contributie van 2021 in mei innen,  7 euro per lid. 

  

Dorpsvisie 

Door de beperkende maatregelen om fysiek te overleggen, is het ontwikkelen van de 

dorpsvisie op een laag pitje komen te staan. Wij balen hiervan want dit vertraagd het proces 

om te komen tot een dorpsvisie. 

Wel hebben wij gereageerd op concept woonvisie zoals die door de gemeente is opgesteld 

waarbij de komende 10 jaar sprake zou zijn van 30 woningen in totaal. We hebben dit gedaan 

met de gegevens uit de enquête van de dorpsvisie en het woningbehoefteonderzoek 

uitgevoerd door KWS. 
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Heel kort samengevat gaan we voor 2 pijlers inbreiding en uitbreiding plan oost. Waarbij 

inbreiding prioriteit heeft, wat wil zeggen dat het dorp er leefbaar moet blijven uitzien. 

Dit om te voorkomen dat we straks een prachtige nieuwbouwwijk hebben maar lege plekken in 

het dorp. 

  

Verenigingsgebouw 

Voor DES stopt de overeenkomst met de kerk op 1 september 2021. 

PKN heeft toegezegd dat MFC de inboedel kan gebruiken. Dit betekent dat het gebouw leeg 

opgeleverd wordt aan de kerk. 

Het MFC bestuur is hier heel blij mee omdat er spullen zijn die goed te gebruiken zijn voor de 

inrichting van dit nieuwe mooie gebouw. 

  

Dorpsbudget 

De afgelopen vergadering zijn we geïnformeerd over het dorpsbudget waar de gemeente mee 

wil gaan werken. Het betekent dat elk dorp een bepaald budget krijgt om inwonersinitiatieven 

te ondersteunen. 

Het bedrag voor Zevenhuizen is rond de 4500 euro. Tijdens dit informatieve gesprek blijkt dat 

veel kaders nog niet helder zijn, zoals: wat valt er wel of niet onder, en wat betekent het als je 

niet mee wilt doen etc.? 

Wordt vervolgd, het roept veel vragen op bij ons als bestuur. 

Hoe ingewikkeld is het om iets wel goed te keuren of iets af te wijzen, en op basis 

waarvan?  Dit dan ook zonder een deel van het dorp tekort te doen. 

Kunnen wij dit als dorp?    Voel u vrij om hierop te reageren, hoe u er tegenaan kijkt.  Dit geeft 

ons de nodige input om hier verder over te spreken. 

Alvast dank hiervoor. 

  

Alvast fijne paasdagen en hopelijk tot snel. 

  

Met vriendelijke groet 

bestuur DES Zevenhuizen 

 

 


